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北京市朝阳区 2022～2023 学年度第一学期期末质量检测
高三英语 参考答案 2023.1

第一部分 知识运用（共两节，30分）

第一节（共 10小题；每小题 1.5分，共 15分）

1．C 2．A 3．B 4．C 5．B

6．A 7．D 8．C 9．D 10. A

第二节（共 10小题；每小题 1.5分，共 15分）

11. was catching 12. creatures 13. confirming 14. suggests

15. healthier 16. why 17. where 18. through

19. will be brought 20. to build

第二部分 阅读理解（共两节，38分）

第一节（共 14小题；每小题 2分，共 28分）

21．B 22．C 23．D 24．C 25．D

26．A 27．A 28．B 29．B 30．C

31．D 32．D 33．C 34．A

第二节（共 5小题；每小题 2分，共 10分）

35．C 36．G 37．A 38．E 39．D

第三部分 书面表达（共两节，32分）

第一节（共4小题；第40、41题各2分，第42题3分，第43题5分，共12分）

40. It is the ability to understand and interact effectively with people from different cultures.

41. Because people can resolve issues creatively and build trust between each other.

42.  To improve our cultural competence, we should not only understand our strengths and

weaknesses in this area, but also ask questions when we don’t understand others’ behaviors,

even if we may speak in an impolite way.

We have to make sure that we’re speaking to others in a kind and polite way.

43. (1) To develop cultural competence, we should learn about different cultures by reading

relevant books and searching for information online to equip ourselves with knowledge. It is

advisable to join an intercultural communication workshop to interact with people from diverse

backgrounds to improve our intercultural communication skills.

(2) Taking professional psychological training on cultural competence is a good way. Through

psychological training, we’ll know it’s OK to feel uncomfortable when facing differences and learn

how to adjust ourselves so as to be tolerant or open to differences, in which way we can develop

our cultural competence.

（请根据学生答题情况酌情给分）
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第二节（20分）

(1)
Dear Jim,

Knowing that you plan to do exercise at home during the winter vacation, I’m writing to
recommend an app.

The app is called Keep, which provides various teaching videos for users of all levels. I think
the app is your best choice. First, your time of exercise will be recorded. Thus, you will know
whether you get enough exercise. Besides, it’s easy for you to know more people with the same
exercise hobby as you, because it’s sociable.

When you do exercise, I suggest you wear a pair of sneakers, which helps you avoid injuries.
Then, don’t forget to do stretching after your exercise. Too hard training may hurt your body. So
please do it properly.

I do hope this app can help you. I’m looking forward to your reply.
Yours,
Li Hua

(2)
Dear Jim,

What a coincidence! I am going to work out with an app in winter vacation, too!
What I strongly recommend to you is the app Codoon. It is committed to providing one-stop

sports solutions including fitness teaching and fitness diet guidance, which means it is scientific
and all-round. Also, after assessing your current physical condition, it can recommend appropriate
exercise plans for you, in which way exercise plans are tailored to your needs.

To help you get a good start, I offer you some tips. Pace yourself. Do not overdo whatever the
exercise is at the beginning. Besides, try to follow the plan the app has customized for you, since
only through persistent exercise can you really work out.

What do you think? Looking forward to your reply!
Yours,
Li Hua
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关于我们

北京高考在线创办于 2014 年，隶属于北京太星网络科技有限公司，是北京地区极具影

响力的中学升学服务平台。主营业务涵盖：北京新高考、高中生涯规划、志愿填报、强基计

划、综合评价招生和学科竞赛等。

北京高考在线旗下拥有网站门户、微信公众平台等全媒体矩阵生态平台。平台活跃用户

40W+，网站年度流量数千万量级。用户群体立足于北京，辐射全国 31 省市。

北京高考在线平台一直秉承‘’精益求精、专业严谨‘’的建设理念，不断探索“K12

教育+互联网+大数据”的运营模式，尝试基于大数据理论为广大中学和家长提供新鲜的高

考资讯、专业的高考政策解读、科学的升学规划等，为广大高校、中学和教科研单位提供“衔

接和桥梁纽带”作用。

平台自创办以来，为众多重点大学发现和推荐优秀生源，和北京近百所中学达成合作关

系，累计举办线上线下升学公益讲座数百场，帮助数十万考生顺利通过考入理想大学，在家

长、考生、中学和社会各界具有广泛的口碑影响力

未来，北京高考在线平台将立足于北京新高考改革，基于对北京高考政策研究及北京高

校资源优势，更好的服务全国高中家长和学生。

http://www.gaokzx.com
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